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La Ouillottine

Chacun sait que le* exécutiouf oaiMtaleB, en France, m fcmt par la

Guîllottm*. C'wt un instrument de «upplice inventé tont la Révolution
fran<;aiHP par 1p docteur (îuillotin. On ligote 1p condamné wur une bas-

cule, il est ensuit»' jrli''''é sous \ine lunette que le bourreau assujetti sur

son cou. l'n lourd couteau est susjM'ndu au-dessus de sa tête et est dé-

clancbé j)ar le bourreau. ïm tête rouie tiang un panier. On prétend que
c'est la iniHie d\'.\êcution Je plus rapide et qui innige le moins de doulei.r

physique au condamné.

The Ouillottine

Every bwly linows that capital executions in France are made by
the Guillotine. It is an instrument of punishment which has been in-

vented under the French Revolution by Dr. Guillotin. The doomed man
is tied on the see-MW ; then slipped nnder a lunette vhSfh the excntioner

fastens to his neck. A heavy knife is suspended over bis bead and i>

brought down by the exwutioner. The bead tumbles down in a basket.

It is tboufrbt that this mode of cxcuting capital punishment is the most
s[)eedy and one that gives less pain to the doomed one.
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